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občanům...

Skončila doba dovolených a prázdnin. Pro 
děti to znamenalo nástup do školy, pro je-
jich rodiče zase běžný režim. A pro všech-
ny už skoro podzimní starosti. Prázdniny 
uběhly čekáním na lepší počasí.
Rád bych Vás po delší době pozdravil 
a stručně informoval o věcech, co se v naší 
obci stalo a co nás čeká v nejbližší době. 
Asi největší diskuzi vyvolává již skoro 
hotové okolí kostela a budoucnost krytého 
bazénu.  Úprava okolí kostela je typ stav-
by, který vyvolává reakce od těch klad-
ných až po ty záporné. Nyní ještě nelze 
hodnotit celý vzhled, protože ještě schází 
vysadit zeleň a plno drobných dokončova-
cích prací. Proto hodnocení – třeba i for-
mou ankety nechám na další číslo.
Daleko větší problém je budoucnost kry-
tého bazénu. Všichni jsme zvyklí, že ba-
zén slouží již 40 let. Ale vše má své klady 
i zápory. Bazénu je v tomto čísle věnován 
celý článek a určitě není poslední. Zastu-
pitelstvo zatím navrhlo další kroky, k fi -
nálnímu rozhodnutí by mělo dojít na ně-
kterém z dalších zastupitelstev.
Za velmi vážnou považuji problematiku 
vandalismu a vzhledu naší obce. Dochá-
zí často k ničení majetku i vzhledu obce 
chováním některých našich spoluobčanů. 
Nebuďme k tomu lhostejní. Jsou to místa, 
kolem kterých denně chodíme. 
Za stejný projev považuji i odpad od na-
šich domácích miláčků – konkrétně psů. 
Žádám jejich majitele, aby si uvědomili, 
že mají zodpovědnost i za jejich chování 
a tím i úklid exkrementů.
Věřím, že si všichni užijete „babí léto“ 
a využijete pěkných podzimních dnů ne-
jen k procházkám po obci, ale i do krásné 
okolní přírody.

Váš starosta

U s n e s e n í  č. 3 / 2 0 1 1
ze zasedání Zastupitelstva obce 
Česká Ves konaného 8.9.2011

I. ZO bere na vědomí: 
1. Hospodaření obce Česká Ves k 31.7.2011. 
2. Zprávu o přípravě zimních opatření pro období 2011/2012. 
3. Zprávy o činnosti příspěvkových organizací MŠ Jesenická 98, MŠ Holanova 53, ZŠ 
 Makarenkova 414 Česká Ves. 
II. ZO schvaluje: 
1. Zprávu o plnění plánu oprav bytového fondu a investic. 
2. Zprávu o veřejně prospěšných pracích a pečovatelské službě v obci Česká Ves. 
3. Operační plán zimní údržby místních komunikací v obci Česká Ves pro zimní období 
 2011/2012.
4. Výroční zprávu Mateřské školy Jesenická 98 a Výroční zprávu Základní školy, 
 Makarenkova 414 Česká Ves za školní rok 2010/11. 
5. Převod pozemků p.č. 1522/2 (93m2), 1584/2 (27m2), 2449/5 (162m2) a p.č. 2449/6 
 (281m2) v k.ú. Česká Ves za cenu 20,- Kč/m2 na Lesy ČR, s.p., Správa toků – oblast 
 povodí Odry, Nádražní 2811, 783 01 Frýdek – Místek. (vyvěšeno: 22.6.2011 – 9.9.2011) 
 Žádost o opravu listiny v KN ohledně pozemků p.č. 1521/1, 1521/2 a 1521/3 v k.ú. 
 Česká Ves. 
6. Bezúplatný převod pozemků p.č. 1798/1 (27m2) a p.č. 1798/3 (92m2) v k.ú. Česká 
 Ves od ČR-Úřad pro zastupování státu ve věcech majetkových, Rašínovo nábřeží 
 390/42, 128 00 Praha 2 – Nové Město. 
7. Revokaci usnesení ZO č. 2/2011 bod I/13. 
8. Dodatek č. 2 k „Ceníku pozemků“ (o záměru převodu pozemku se vyrozumí všichni 
 vlastníci sousedních nemovitostí). 
9. Rozpočtové změny dle předloženého materiálu 4Z. 
10. Záměr pronajmout krytý bazén včetně okolních pozemků za účelem dalšího 
 provozování. 
 Záměr převodu objektu Krytého bazénu v České Vsi. 
11. Přípravu k podání žádosti do programu OPŽP prioritní osy 1.3.1: Zlepšení systému 
 povodňové služby dle důvodové zprávy.  
III. ZO ukládá:
3/1 Starostovi obce jednat s obcemi okresu Jeseník o možnosti dofi nancování provozní 
 ztráty krytého bazénu a hledat i jiné fi nanční zdroje fi nancování (za podmínek dle 
 důvodové zprávy). 

Informace z úřadu
V průběhu měsíce října bude v areálu školy vybudováno dětské hřiště. Původně mělo - 

být v lokalitě pod Řetězárnou. Nebylo možné splnit požadavky ČEZ i některých souse-
dů. S projektem se můžete seznámit na www stránkách

Dokončují se práce na sesuvech za Řetězárnou a komunikace Za Řekou již bude plně - 
průjezdná
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Během prázdnin a září se několikrát sešla skupina, která jednala o budoucnosti ba-- 
zénu složená ze zástupců všech politických subjektů zastupitelstva. Výsledkem jednání 
byly materiály předložené na zářijovém zastupitelstvu.

Proběhla údržba komunikací před zimou. Lze namítat, že tzv. tryskací technologie - 
není účinná, ale lze jí opravit komunikace v celé obci a zabránit dalším škodám v zim-
ním období.

Byl opraven propustek a související část komunikace Skalní. Důvodem byl zúžený - 
průjezd a tekoucí voda po komunikaci, která v zimě namrzala.

Začínají přípravné práce k tvorbě rozpočtu roku 2012- 

K zastupitelstvu
ze dne 8. září 2011

Zastupitelé se sešli v počtu 13-ti, omluveni byli p. Guzej a Ing. Kalina. Občanů 
bylo 13, včetně tří ředitelek ZŠ a MŠ, které podávaly zprávy o hospodaření a 
činnosti svých svěřených organizací. A také včetně dopisovatele Jesenického 
týdeníku.

Jednání bylo věcné

Na počátku jednání představil p. starosta Ing. Mudra p. Martina Kočího, který 
vykonává na Obecním úřadě funkci po p. René Bouchalovi. Po úvodních cere-
moniích přišly na pořad zprávy ředitelek příspěvkových organizací. Ředitelka 
krytého bazénu byla omluvena.
O tomto bloku jednání dost podrobně  (a překvapivě objektivně) informoval i 
Jesenický týdeník, proto jen některé další nezveřejněné informace. Obě škol-
ky mají plný stav dětí, MŠ Holanova musela dokonce asi 10 dětí odmítnout. 
MŠ Jesenická by nutně potřebovala zlepšit zateplení vč. výměny oken, a také 
zlepšit stav dětského hřiště. Obě školky realizují a mají i v plánu řadu pro děti 
i rodiče zajímavých akcí a snaží se své děti co nejlépe připravit na školní léta. 
Dobře také hodnotí spolupráci s obecním úřadem. Samostatnou kapitolu by 
zasloužila zpráva o Základní škole. Tato má všestranně vysoké hodnocení a 
platí za jednu z nejlepších v celém Olomouckém kraji. Je to zřejmé i ze snah 
rodičů – umístit své děti právě zde. Jistě jsou důvody pro toto i jiné, ale faktem 
je, že ze 293 letos zapsaných žáků je českoveských „jen“ 189. Žákům se vě-
nuje 25 pedagogických pracovníků ve 13-ti třídách. V minulém školním roce 
škola zorganizovala nebo se zúčastnila 70-ti mimoškolních akcí. Pracuje zde 
také pobočka hudební školy Jeseník, kam dochází na 60 dětí.
Zpráva ředitelky DPS paní D. Vaiglové byla vcelku bez připomínek, všichni 

Krytý bazén
anketa 
Zastupitelstvo obce se na svém posledním 
zasedání (viz. článek v tomto čísle) zabý-
valo problematikou a hlavně budoucností 
krytého bazénu. Jsme zvyklí na bazén celá 
desetiletí, ale v souvislosti s předpokláda-
ným vybudováním aquacentra v Jeseníku 
vznikla otázka dalšího provozování bazé-
nu v České Vsi. 
Jeho roční ztráta je cca. 1,7 mil. Kč. Z toho 
400 tis. Kč přispívá Mikroregion Jesenic-
ko (Jeseník, Česká Ves, Lipová Lázně, 
Bělá pod Pradědem a Ostružná) podle 
počtu obyvatel. I přes tento příspěvek je 
pořád dofi nancování obce ve výši 1,3 mil. 
Kč ročně. To znamená náklady na provoz 
dalších 4-5 mil Kč do roku 2015, kdy by 
mělo být otevřeno aquacentrum v Jese-
níku.  Po této době by už bylo neúnosné 
krytý bazén dále provozovat bez nutných 
investic, které byly odhadnuty vypracova-
nou studií na cca 30 mil. Kč.
Nabízí se tedy otázka, zda bazén provozo-
vat dále anebo zařízení uzavřít a ušetřit tak 
na provozu již zmiňovaných 4-5 mil. Kč.
Ekonomické hledisko je jeden neúprosný 
ukazatel. Druhým ukazatelem je plavecké 
zázemí pro občany obce a regionu, pro 
plavecké vzdělávání dětí, ale i činnost růz-
ných zájmových organizací. Při přerušení 
této činnosti na tři roky se již těžko tyto 
činnosti budou obnovovat.
V následujících dnech budou vyzvány 
okolní obce ke spolufi nancování ztráty, 
aby nemuselo dojít k uzavření bazénu tak-
to předčasně. Až na základě výsledku jed-
nání s těmito obcemi bude zastupitelstvo 
dále rozhodovat. 

Prosím i Vás občany, abyste se k této otáz-
ce vyjadřovali – jak formou ankety, tak 
formou rozhovorů se zastupiteli, nebo i na 
www stránkách obce.

(anketu můžete odstřihnout a odevzdat do 
poštovní schránky na obecním úřadě, nebo 
vyplnit na www stránkách obce)

Ing. P. Mudra 

A n k e t a :
1. Jsem pro okamžité uzavření bazénu, 
ekonomická čísla jsou jasná

2. Jsem pro jednání a hledání cest pro 
snížení ztráty a bazén uzavřít jen pokud 
tato jednání selžou

3. Jsem pro zachování bazénu, když se 
ztráta sníží alespoň na polovinu

4. Jsem pro zachování bazénu, když se 
pokryje alespoň část současné ztráty

5. Jsem pro udržení bazénu i za cenu po-
krytí celé ztráty Obcí Česká Ves ještě po 
dobu min. 3 let
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si již zvykli na vysoká hodnocení tohoto zařízení ze strany klientů i vyšších 
orgánů. Zde padl dotaz jednoho ze zastupitelů, zda by se dofi nancování nákla-
dů z rozpočtu obce nedalo snížit. Ředitelka k tomu podala vysvětlení, ale mně 
osobně se k této otázce vybavila jedna vzpomínka. Když se před řadou let, 
ještě před vlastním provozem DPS projednávala v ZO jeho ekonomika, bylo 
jasné, že pokud obec chce zpřístupnit toto zařízení většině svých seniorů, musí 
také sáhnout na svůj rozpočet. Pochopitelně se zvažovalo kolik, jestli obec toto 
vůbec potřebuje atd. Nakonec zvítězil názor, že když obec fi nancuje svým ob-
čanům např. osvětlení, údržbu zeleně, komunikace, dotuje krytý bazén a další 
nezbytné oblasti pro funkci obce, je v jejím zájmu také starost o spokojené stáří 
svých seniorů (pozn. aut.).

řed. Mgr. Svigoňová podává zprávu

V dalších bodech jednání ZO bylo seznámení s problematikou získávání pra-
covníků na tzv. veřejně prospěšné práce, jejich kvalitou, způsob zadávání vý-
běrových řízení na obecní zakázky, stav v otázce třídění odpadů, provoz mul-
tikár, zda zamýšlený chodník za kostelem bude i jako cyklostezka, návrh na 
rozšíření funkce místního rozhlasu, připomínky ke stavbě  (revitalizaci) u kos-
tela, špatný stav i po úpravě Priessnitzova potoka (správcem jsou Lesy ČR), 
atd. Podrobněji starosta pojednal o plánu zimní údržby.
Samostatnou, obsáhlou kapitolou bylo projednání otázky našeho krytého ba-
zénu. K této problematice ale teď vychází spousta informací i názorů, takže 
v tomto článku tuto kauzu můžeme vynechat. Jen bych připomněl výzvu k an-
ketě občanů na jiném místě Zpravodaje. Komu není život v obci lhostejný, 
zúčastněte se! Jednání v tomto bodu bylo na zasedání mimořádně věcné a sku-
tečně pracovní.

Z. Černý

Obec nakupovala
el. energii na

energetické burze

Dosud největší centralizovaný nákup 
městských a obecních samospráv pod 
vedením statutárního města Hradce Krá-
lové se uskutečnil 7. září na energetic-
kém trhu Českomoravské komoditní 
burzy Kladno. Hradec Králové a pětice 
moravských měst a obcí - Šumperk, Zá-
břeh, Mohelnice, Jeseník a Česká Ves 
– sdružily svoji poptávku po elektřině 
do centralizovaného balíku se záměrem 
zvýšit atraktivitu pro dodavatele a do-
sáhnout výhodnější ceny. Tato strategie 
se evidentně osvědčila, protože sdruže-
ným městům prakticky zůstala pro příští 
rok zachována cenová úroveň roku le-
tošního. To je při aktuálním růstu nabíd-
kových či ceníkových cen dodavatelů 
energií velmi kvalitní výsledek.
Samosprávy soustředily poptávku a na-
koupily celkem 20.477 MWh elektřiny 
v hladině nízkého napětí a 6.698 MWh 
v hladině vysokého napětí. V konku-
renčním prostředí energetické burzy se 
podařilo u nízkého napětí dosáhnout 
ceny 1394 Kč/MWh, u vysokého napětí 
pak 1441 Kč/MWh. U nízkého napětí se 
dodavatelem pro rok 2012 stala společ-
nost United Energy Trading, a.s., u do-
dávek v hladině vysokého napětí uspěla 
společnost ČEZ Prodej, s.r.o.
Dá se říci, že Hradec Králové, Šumperk a 
Jeseník nejsou v burzovním nákupu žád-
ní nováčci. Hradec Králové realizoval 
nákup elektřiny na ČMKBK už v roce 
2010 jako první statutární město v ČR 
a sdružení moravských měst - Šumperk 
s Jeseníkem a Českou Vsí – stihly letos 
v květnu nakoupit elektřinu prostřednic-
tvím burzy ještě na zbytek roku 2011.
Ze všech možností daných zákonem o 
veřejných zakázkách zvolily samosprá-
vy nákup energií na komoditní burze 
především z toho důvodu, že se jedná o 
nejtransparentnější formu nákupu v sil-
ně konkurenčním prostředí, kde se nej-
lepší možná cena v daném čase generuje 
přímo v elektronickém burzovním sys-
tému. 

Ing. P.Mudra 

Revitalizace okolí kostela sv. Josefa v České Vsi
 
Od 1.4.2011 probíhá v obci Česká Ves realizace akce „Revitalizace okolí kostela sv. Jo-
sefa v České Vsi“. Akce je spolufi nancována z prostředků Evropské unie v rámci Regi-
onálního operačního programu regionu soudržnosti Střední Morava. Plánovaný termín 
dokončení všech stavebních prací je konec října 2011. Realizace stavebních prací je roz-
dělena do 3. samostatných časových etap.  Předmětem prvních dvou etap byla realizace 
komunikací, chodníků, dešťové kanalizace, veřejného osvětlení, přemístění památníků 
1. a 2. světové války a sochy sv. panny Marie, dětského hřiště. V současné době je re-
alizace již ve své třetí etapě, ve které bude realizována především veřejná zeleň, tj. vý-
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sadba různých druhů stromů a keřů. Během posledních měsíců prošel prostor u kostela, 
obecního úřadu a fary rekonstrukcí, která splnila hlavní cíl, tj. zvýšit atraktivitu území 
a zvýšit kvalitu života místních obyvatel. Díky zpevněným plochám, chodníkům bude 
pohyb po prostranství jednodušší, budou ho moci využívat i rodiče s kočárky a dětmi. 
Pro ně zde bude  sloužit několik dětských herních atrakcí. Příjemné posezení na lavič-
kách jistě přivítají i senioři a klienti nedalekého domu s pečovatelskou službou. Veřejné 
osvětlení zvýší bezpečnost pohybu po prostranství ve večerních a nočních hodinách. 
V rekonstruovaném prostoru došlo k rozšíření parkoviště pro osobní automobily, vznik-
lo odstavné stání před farou. Celé prostranství je řešeno tak, aby splňovalo podmínky 
pro pohyb osob tělesně postižených, či jinak zdravotně znevýhodněných. I hlavní vstup 
do kostela je řešen jako bezbariérový. Neméně významným pozitivem bude i estetické 
působení prostranství na všechny obyvatele a návštěvníky obce. 

Nový školní 
rok 2011/2012

SVOZ   
NEBEZPEČNÉHO

ODPADU 
Žádáme občany, aby ukládali do připrave-
ných kontejnerů na nebezpečný odpad jen 
níže jmenovaný odpad v daných dnech a 
hodinách. 

- ledničky, mrazáky, televizory, radia a 
další elektronika – pokud je celá (nevybra-
kovaná) vemou vám ji k zpětnému odběru 
i v obchodech s elektrem, dále akubaterie, 
barvy, laky, oleje, obaly od barev, zaole-
jované – znečištěné hadry, olejové fi ltry, 
brzdové kapaliny, léky, zářivky, nemrz-
noucí kapaliny atd.

I. svoz proběhne:
1.10.2011 – sobota od 8.00 – 15.00 hod. 

na těchto stanovištích: 
- ul. Haškova za autobazarem Subaru 
- ul. Haškova u separovaných kontejnerů 
- ul. Jesenická naproti p. Svačiny 
- ul. Makarenkova – parkov. před hřištěm

II. svoz proběhne:
8.10.2011 – sobota od 8.00 – 15.00 hod. 

na těchto stanovištích:
- ul. Jánského u Jednoty 
- ul. Holanova u kotelny 
- ul. Jánského – parkoviště u Řetězárny 
- ul. Polní – parkoviště u fi rmy Agro 
- ul. Za Řetězárnou – kolonka 

Obec nebude odebírat pneumatiky !!!
--------------------------------------------------
Nábytek a koberce můžete přivézt na 
vymezené prostranství u 28 b.j. Jánské-
ho ul. 

jen ve dnech 3.10. – 5.10.2011

Telefonicky si můžete domluvit obecní 
multikáru na odvezení nábytku a kober-
ců přímo od svých nemovitostí v dohod-
nutý den - za úhradu tel.č.: 584 428 107.

PODZIMNÍ  
ÚKLID

Velkoobjemové 
kontejnery 

na podzimní úklid 
– říjen r. 2011  

Patří zde: hrabanka, klestí, listí

Důrazně upozorňujeme, že do těchto 
kontejnerů nepatří nebezpečný a vel-
koobjemový odpad !!
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1. září 2011 byl na Základní škole v České Vsi slavnostně zahájen školní rok 
2011/2012. V letošním školním roce navštěvuje naši školu 293 žáků, do prv-
ní třídy nastoupilo 32 dětí. Žáky po prázdninách přivítala paní ředitelka Mgr. 
Zdeňka Blišťanová a pan starosta obce Ing. Petr Mudra a paní místostarostka 
Mgr. Alena Krčmářová.

Kdo se bude letos starat o vzdělávání a výchovu žáků na naší škole:
Vedení školy
Mgr. Zdeňka Blišťanová Ředitelka školy
Mgr. Milada Podolská Zástupkyně ředitelky
Mgr. Tamara Šašvatová Výchovná poradkyně
Mgr. Lenka Blašková Koordinátorka ŠVP
Třídní učitelé
Mgr. Dagmar Černilová I. A
Mgr. Blanka Sobalová I. B
Mgr. Irma Jásková II. třída
Mgr. Naděžda Horáková III. A
Mgr. Rostislav Kolich III. B
Mgr. Kateřina Halouzková IV. třída
Mgr. Iveta Skřivánková V. třída
Mgr. Josef Zbýňovec VI. A
Mgr. Marcela Janíčková VI. B
Mgr. Zdenka Jaroňová VII. třída
Mgr. Jiří Štěpán Truneček VIII. A
Mgr. Leona Steigerová VIII. B
Mgr. Jarmila Procházková IX. třída
Netřídní učitelé
Mgr. Jarmila Rotterová
Mgr. Miroslav Jaroň
Marcela Řezníčková
Vychovatelky ŠD, ŠK
Eva Franklová
Ludmila Šimonová 
Gabriela Janáčiková
Asistentky pedagoga
Jana Komínková
Gabriela Janáčiková
Jana Burešová

Všechny důležité informace o škole se dozvíte na stránkách naší školy www. 
zsceskaves.cz
Žákům, rodičům, všem pedagogům a zaměstnancům školy přeji úspěšný školní 
rok 2011/2012.

Mgr. Zdeňka Blišťanová, ředitelka školy

Volání o pomoc
V souvislosti s otázkou pokračování pro-
vozu Krytého bazénu byl z iniciativy jeho 
zaměstnanců vytvořen petiční výbor za 
zachování (dočasné) jeho provozu. V pe-
tici v podstatě vyzývá oslovené k pomoci 
s náklady na provoz zařízení. Čtenáře dále 
s peticí seznamujeme.
Podpisové archy jsou k dispozici na bazé-
nu u plavčíka.

PETICE
dle čl. 18 Listiny základních

práv a svobod 
a zákona č. 85/1990 Sb. o právu petičním

My, níže podepsaní občané, prostřednic-
tvím této petice žádáme, aby provoz kry-
tého bazénu v České Vsi zůstal zachován 
v plném rozsahu široké veřejnosti, alespoň 
do té doby, než se otevře jesenické “aqua 
centrum“. Krytý bazén zatěžuje rozpočet 
obce nemalou měrou, ale zvažme, kolik 
stojí lidský život.
Apelujeme na zastupitele všech obcí, pod-
nikatele, sportovce, příznivce plavání a pa-
trioty našeho sportovního zařízení. Už sám 
Sokrates hlásal “Kdo neumí plavat, není 
vzdělaný“. Nedopusťme, aby naše děti 
zůstaly negramotné. Jsme členy EU, takže 
hranice jsou otevřeny i pro občany Polska.
Pokusme se o přátelské gesto i tímto smě-
rem, hledejme možná řešení, jednejme. 
Nebourejme již zavedené a osvědčené.
Děkujeme.

Svoz bude probíhat ve dnech a na těchto 
stanovištích: 

od 10.10. – 12.10. stanoviště  
- ul. Za Řetězárnou - kolonka 
- ul. Družstevní 
- ul. Polská č.p. 283 
- ul. Polská u Králíka 

od 13.10. – 17.10. stanoviště 
- ul. U Zahradnictví při vjezdu ke skleníku 
- ul. U Norkárny
- ul. Jánského bytovky č.p. 409 - 410 
- ul. Polská u lesácké ubytovny 
- ul. Polní - parkoviště u fi rmy Agro 

od 18.10. – 20.10. stanoviště 
- ul. Jesenická - naproti pana Svačiny 
- ul. Jánského - požární zbrojnice 
- ul. Holanova - kotelna 
- ul. Jánského - parkoviště u Řetězárny 
- ul. Jesenická u garáží 

od 21.10. – 24.10. stanoviště  
- ul. Kpt. Jaroše 
- ul. Haškova - u separovaných kontejnerů 
- ul. Makarenkova - parkov. před hřištěm 
- ul. Makarenkova - škola 
- ul. Jánského - Jednota - kont. separ. odpad 
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Základní škola
Česká Ves očima rodičů
Ve čtvrtek 30.června 2011 se pro 13 školních tříd s celkem 286ti žáky uzavřela kapitola 
s názvem „školní rok 2010/2011“. Utichly lavice, chodby, šatny, školní jídelna, také 
družina a školní klub a nakonec i areál před školou. Vysvědčení byla rozdána. I když ne 
tak docela…  Jaké vysvědčení si za loňský školní rok vysloužila Základní škola Česká 
Ves? Na tuto otázku nám o prázdninách odpovědělo celkem 180 vyplněných „Dotaz-
níků školního klimatu pro rodiče žáků ZŠ Česká Ves“, které se na konci školního roku 
sešly při každoročním červnovém dotazníkovém šetření. Tento dotazník byl na konci 
minulého školního roku vybrán od rodičů již potřetí (poprvé tomu bylo ve školním roce 
2008/2009), a proto byl zaměřen na tyto tři školní roky – na cestu, kterou jsme společně 
s Vámi – rodiči - během těchto tří let ušli či zdolali.
Červnový dotazník je pouze jeden z mnoha dalších způsobů komunikace naší základní 
školy s rodiči, přesto však slouží jako důležitá zpětná vazba pro potřeby naší školy, 
rodičů, žáků … Jako jeden z prvních pozitivních trendů jsme zaznamenali skutečnost, 
že počet odevzdaných dotazníků rok od roku stoupá, což je pro školu dobrá zpráva. 
Ráda bych tedy poděkovala všem rodičům, kteří si našli chvilku času na jeho vyplnění 
a odevzdání.   

Jaký je tedy pohled rodičů na Základní školu Česká Ves z hlediska procentuálně nejvýše 
hodnocených otázek? Zde je odpověď:  

99 % rodičů se domnívá, že se škola snaží předat žákům maximum vědomostí.
97% rodičů považuje za hlavní úkol školy naučit žáky spolupracovat v kolektivu, vy-
cházet a jednat s lidmi
95% rodičů je spokojeno s materiálním vybavením školy (vzhledem budov, chodeb, 
vybavením tříd…)
94% rodičů by školu doporučilo svým přátelům a známým.
93% rodičů hodnotí třídní schůzky a konzultační dny jako účinné a smysluplné setkání.
92% rodičů souhlasí, že hodnocení pomocí známek většinou odpovídá vynaloženému 
úsilí, vědomostem,  dovednostem  a  kvalitě odvedené práce jejich dítěte.
90% rodičů považuje hodnocení chování jejich dítěte ve škole většinou za spravedlivé 
a objektivní.

A nyní si můžete tyto výsledky z června 2011 srovnat se dvěma předcházejícími školními roky:

otázky (výroky): rodiče:

školní rok 
2008/2009

(136 
dotazníků)

školní rok 
2009/2010

(175 
dotazníků)

školní rok 
2010/2011

(180 
dotazníků)

1  Mezi hlavní úkoly školy, kterou 
navštěvuje naše dítě, patří předat 
žákům maximum vědomostí.

souhlasí: 
nesouhlasí: 

zdrželi se:                    

93%
4%
3%

96%
2%
2%

99%
0%
1%

2  Mezi hlavní úkoly školy, kterou 
navštěvuje naše dítě, patří naučit 
žáky spolupracovat v kolektivu, 
vycházet a jednat s lidmi.

souhlasí: 
nesouhlasí: 

zdrželi se:                    

98%
1%
1%

97%
1%
2%

97%
2%
1%

21  Jsme spokojeni s materiálním 
zázemím školy (vybavením a 
vzhledem budov, tříd, chodeb apod.)

souhlasí: 
nesouhlasí: 

zdrželi se:                    

95%
1%
4%

95%
2%
3%

95%
2%
3%

4  Školu, kterou navštěvuje naše dítě, 
bychom doporučili svým přátelům a 
známým.

souhlasí: 
nesouhlasí: 

zdrželi se:                    

88%
5%
7%

91%
3%
6%

94%
2%
4%

19  Třídní schůzky a konzultační dny 
na této škole hodnotím jako účinné, 
smysluplné setkání.

souhlasí: 
nesouhlasí: 

zdrželi se:                    

88%
7%
5%

87%
6%
7%

93%
3%
4%

12  Hodnocení pomocí známek 
většinou odpovídá vynaloženému 
úsilí, vědomostem,  dovednostem  a  
kvalitě odvedené práce našeho dítěte.

souhlasí: 
nesouhlasí: 

zdrželi se:                   

87%
6%
7%

89%
7%
4%

92%
3%
5%

11  Hodnocení chování našeho dítěte 
ve škole považujeme většinou za 
spravedlivé a objektivní.

souhlasí: 
nesouhlasí: 

zdrželi se:                    

93%
6%
1%

87%
7%
6%

90%
6%
4%

Závěrem bych ráda zdůraznila, že dotazník jako forma zpětné vazby rodičů není samo-
zřejmě kompletní, vyčerpávající informací o naší škole (jak by jistě mohl někdo namít-

Za petiční výbor:

Jméno a příjmení, adresa bydliště 

Filip Kurinec, Na Úbočí 322, Jeseník 790 01
Radek Procházka, Husova 1090, Jeseník 790 01
Emilie Žáková, Kubínova 448, Česká Ves 790 81
Zdeňka Medková, Malá 398, Česká Ves 790 81
Lenka Orálková, Karla Čapka 343/1, Jeseník 
790 01
Zdeněk Šuba, Lipovská 1169/64, Jeseník 790 01
Josef Jati, Písečná 14, 790 82
Pavla Knedlová, Jánského 318, Česká Ves 790 81
Vlaďka Kolaříková, Na Bukovci 566, Mikulo-
vice 790 84

Zastupovat petiční výbor při jednání se 
státními orgány je oprávněn:
kterýkoliv člen petičního výboru (klauzule 
vyžadovaná §5, písm. 1 zák. č. 85/1990 Sb.)

Pečovatelská služba
je tu pro Vás,

našim úkolem je Vaše 
spokojenost a služba 
podle Vašich přání 

a potřeb
O jejím poslání a rozsahu poskytovaných 
služeb Vás budeme podrobněji informovat 
3x ročně. Jinak nás najdete na webových 
stránkách obce a ve vitrínce u OÚ. 

Adresa pro písemný styk:
Dana Vaiglová, vedoucí DPS Česká Ves, 

Jánského 76, 790 81 Česká Ves
Telefon: 584 428 403-kl. 20,

mobil: 605 920 180

Freddie  Mercury
Memorial Day
a trombonista

Kurt Neubauer 
Jesenický rodák a trombonista Kurt Ne-
ubauer se nedávno vrátil ze švýcarského 
Montreux, kde pardubická kapela Pirate 
Swing Band, ve které mladý umělec hraje, 
účinkovala na prestižním večírku Freddie 
Mercury Memorial Day, neboli oslavách 
čtyřicátého výročí světoznámé skupiny 
Queen. Tímto koncertem si také celý svět 
připomněl patnáct let, které uplynuly od 
Mercuryho smrti a jeho nedožité šedesáté 
páté narozeniny.  O této události informo-
valy Televizní noviny dne 5. září. Kromě 
Kurta, jehož jsme na obrazovce TV NOVA 
zahlédli, zaznělo ve zpravodajství také vy-
jádření Felixe Slováčka, jenž byl koncer-



7 

dokončení ze str. 6 dokončení ze str. 6

pokračování na str. 8

pokračování na str. 8

nout). Proto je vhodné tato dotazníková šetření doplnit o tzv.“tvrdá data“ (která mluví 
sama za sebe), jako je například stoupající počet žáků na naší základní škole. Počet žáků 
na Základní škole Česká Ves se neustále zvyšuje. A potvrzuje to i další zdroj – toto do-
tazníkové šetření – neboť roste (procentuálně) pověst školy. Na otázku, zda má naše ZŠ 
lepší pověst, než školy z blízkého okolí, odpovědělo ve školním roce 2008/2009 kladně 
69% rodičů, v letošním školním roce to už bylo 79% rodičů. Tyto závěry samozřejmě 
nejsou pro školu pouhým pozitivním signálem, jsou také zavazující a nebude lehké 
tento trend udržet. 

Mgr. Lenka Blašková, koordinátor ŠVP

Priessnitzuv okruh
Vážení čtenáři Českoveského zpravodaje!  Krátce Vás seznámím s naším pra-
videlným srpnovým závodem s názvem Priessnitzův okruh.

Slavnostní zahájení

Vše se odehrálo 13. srpna za proměnlivého počasí. Závod se jel orientační a je 
započítáván do mistrovství republiky. Ráno - jako vždy se kolem deváté začali 
sjíždět do našeho krásného areálu, mimochodem, který nám všichni závidí - zá-
vodníci. Přijelo 66 motocyklů a 33 automobilů. Opět jsme nepokořili hranici 100 
vozidel. Následovaly jako vždy běžné formality a v 11 hodin začaly krátké proje-
vy. Předali jsme i dort paní Libušce Šulcové, která slavila 75. narozeniny a stále 
jezdí na motorce se sajdou, ve které vozí svou přítelkyni. Pro neznalé rodina Šul-
cova byla výhradní dovozce anglických motocyklů BSH do ČSR. Po únorovém 
puči v roce 1948 jim bolševici všechno vzali! Poslední slovo si vzal sám vládce 
hor Praděd, který pohrozil velkými tresty závodníkům, pokud se nebudou chovat 
čestně a nedej bůh zasviní přírodu vyjetým olejem. Projev byl poučný a všichni 
se dozvěděli, že Krakonoš je vlastně Pradědův mladší brácha.

Rozhodně bylo co obdivovat

tem přímo uchvácen.
 Za mimořádnou příležitost, které se mla-
dým českým umělcům dostalo, může vi-
deo z prvního vystoupení „pardubických 
pirátů“ na střeše Východočeského divadla 
Pardubice v květnu loňského roku. Na in-
ternetu si ho poslechl dlouholetý přítel a 
tajemník Freddyho Mercuryho Peter Fre-
estone, jenž posléze přijel do Pardubic, 
kde se zúčastnil koncertu u příležitosti 
zakončení IFAS (Mezinárodní festival 
akademických sborů). Stejně jako velké 
mezinárodní publikum, byl nadšen aranž-
má legendární skladby Bohemian Rhapso-
dy. Zeptal se, zda by „piráti“ byli schopni 
zahrát hodinový koncert složený výhrad-
ně z repertoáru skupiny Queen. A to byla 
výzva, které se chopil klavírista a aranžér 
všech skladeb – pan Radek Škeřík.

Kurta Neubauera přivedli k lásce k hudbě 
jeho rodiče. První krůčky po notové osno-
vě absolvoval již v předškolním věku na 
Základní umělecké škole v Jeseníku. Jeho 
prvním hudebním nástrojem byla zobcová 
fl étna.  Ani ve snu ho nenapadlo, že v bu-
doucnu to bude právě trombon, který ho 
zcela uchvátí. Jak sám Kurt říká, za jeho 
vztah k tomuto nástroji může učitel ZUŠ 
František Mech, jenž ho angažoval v de-
chovém orchestru a různých komorních 
souborech. Umožnil mu zúčastnit se turné 
s Young Musician International Symphony 
Orchestra do Slovinska, Chorvatska a Itá-
lie. Jemu vděčí za to, že ho přiměl přihlásit 
se ke studiu na pardubické konzervatoři. 
Po úspěšném složení talentové zkoušky 
neváhal, a o jeho budoucí kariéře bylo 
rozhodnuto. Čekala ho dřina, ale jeho píle 
a cílevědomá příprava přinesla své ovoce. 
Po absolutoriu na pardubické konzervatoři 
byl přijat ke studiu na Janáčkově akademii 
múzických umění v Brně. 
Pokud se domníváte, že Kurt po velkém 
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Potom již byly odstartovány závody a já jsem jel s pomocnicemi závodníkům 
pro oběd.
Trasa vedla do Branné, kde se projelo jedno kolo po závodním  Kolštejnském 
okruhu. Zástupci závodníků položili květiny u památníku Ilji Zachovala a jeho 
dcery, kteří zahynuli při motocyklových závodech v Hořicích před 3 lety.    
Po zhlédnutí zamračených a sem tam deštivých panoramat ve Vykanticích, 
Přemyslově a Loučné závodníci dojeli na Červenohorské sedlo. Na parkovišti 
si odbyli jízdu zručnosti a dostali oběd (brambory s máslem a velký řízek.) K 
tomu jim pěkně pršelo, sem tam i lilo. Naštěstí se všichni průběžně naobědvali 
v novém krásném kafe baru, z kterého koukali na zamlžená panoramata. Ces-
tou ze sedla ještě policie závodníkům změřila dodržování omezené rychlosti a 
závodníci pokračovali do cíle v muzeu.

V muzeu je přivítala svou muzikou dixilendová kapela. Poslední závodník při-
jel po čtvrté hodině. Následovalo vyhlášení vítězů, které se poprvé opozdilo 
proti programu za všechna ta léta o tři čtvrtě hodiny. Po rozdání cen začala hrát 
známá kapela - trio - Fata Morgána, která byla vystřídána diskotékou Tomáše 
Činčaly. Tímto se omlouvám občanům v okolních domech za nadměrný hluk a 
za mé a Horákovy pokusy o zpěv (spíše hulákání) v závěru programu. (Prokle-
tý alkohol)! Letos již budeme ticho. Samozřejmě bych chtěl ještě poděkovat 
všem, kteří se podíleli na organizaci našeho závodu.
 

Zapsal Hauerland Jiří

Ve dnech 13. - 14. 8. 2011 došlo k vyvrcholení letošní reiningové sezóny Mistrostvím 
ČR České jezdecké federace 2011, které se konalo na ranči v Kozlovicích. Pod dohledem 
tří rozhodčích – Jaroslava Doležána, Sylvie Katschker a Klause Focka, technického 
delegáta pana Jaroslava Jindry a hlavního komisaře pana Vladimíra Hrudky, bylo k 
vidění 80 startů v pěti třídách každý den. Pavel Orel získal titul mistra ČR ČJF 2011 
ve třídě reining senior (senior se týká koně) s celkovým bodovým ohodnocením 434 
a to s klisnou Oh That Whiz, majitelem koně je Pavlův otec Milan Orel a čtvrté místo 
s koněm Whitzter Chic, majitelem koně je Tereza Klausová. V neděli při slavnostním 
dekorování a vyhlašování Mistrů, byly uděleny i tituly „Kůň roku“, který získala také 

úspěchu „pardubických pirátů“ ve Švý-
carsku, nemyslí na nic jiného než na vel-
ký svět „Show Businessu“, tak se mýlíte.  
Intenzivně studuje, věnuje se interpretač-
ním soutěžím a sólové hře. Jeho největším 
úspěchem, kterého dosáhl právě tento rok, 
je titul absolutního vítěze VIII. Meziná-
rodní interpretační soutěže žesťových ná-
strojů Brno 2011.
Počátkem května t.r. se Kurt Neubauer  
představil  se sólovým programem v jese-
nické Kapli. Jeho hostem byla hobojistka 
Iveta Trojanová, která kromě skvělé inter-
pretace předvedla takřka nemožné taneční 
kreace s tak těžkým nástrojem, jakým ho-
boj bezesporu je. 
Závěrem dodejme, že o Kurtu Neubauero-
vi brzy opět uslyšíme. Jako jesenický ro-
dák nezapomíná na region Severozápad-
ního Slezska, kterému dělá velkou radost, 
čehož bychom si měli vážit. A vy, kteří 
jste zmeškali jeho květnový absolventský 
koncert, nezoufejte. V úterý 1. listopadu 
se Kurt Neubauer představí za klavírního 
doprovodu Jany Ryšánkové v Zrcadlovém 
sále Priessnitzových léčebných lázní a.s. 
Přednesou skladby, jež zazní na soutěži 
v italské Porcii.  

Viola Králová

Posezení s dříve 
narozenými

Osvětová beseda v České Vsi pořádá letos 
opět již tradiční oblíbené setkání našich 
dříve narozených spoluobčanů, které se 
uskuteční ve čtvrtek 20. října v sále hotelu 
Zlatý Chlum od 16.00 hod. Na programu 
také hudba, tanec, občerstvení. 
Pozvánky budou včas doručeny.

Jitka Marcinová 

 Roman Janas, člen skupiny zájemců o 
historii České Vsi, již zdigitalizoval a umís-
til na www.ceska-ves.estranky.cz/clanky/do-
kumenty Českoveské zpravodaje od r. 1995 
(začalo jejich vydávání) až po r. 2002. Roč-
níky 2003 - 2006 má již připraveny k umís-
tění. S odstupem pěti až šestnácti roků je čet-
ba článků z nedávné historie naší obce velmi 
zajímavá a i poučná. Skupina začíná připra-
vovat k zdigitalizování i Místní zpravodaje 
naší obce z šedesátých a sedmdesátých let. 
Bohužel z těchto let jsme získali ze Zemské-
ho archivu v Opavě, pracoviště Jeseník, jen 



dokončení ze str. 8

9

dokončení ze str. 8

Oh That Whitz majitele a jezdce Milana Orla ve třídě Amatér. Oběma blahopřejeme k 
dosaženému sportovnímu výsledku a současně jim děkujeme za vynikající reprezentaci 
České Vsi.

František Svačina

Osvětová beseda v České Vsi
Vás srdečně zve na

 

ceskoveskÉ
hody

které se konají u příležitosti výročí
vysvěcení místního kostela sv. Josefa

v sobotu 1.října 2011
ve Veterán muzeu

od 14.00 hod
Program:

- koncert Oškerovy dechovky
od 14.30 hod

- taneční vystoupení country 
skupiny DASH WOOD

- dopravní soutěže pro děti 
s odměnami v rámci

aktivit BESIP
- k tanci a poslechu hraje

Taneční skupina pana
Miloslava Oškery

Občestvení:
- uzená žebra, klobásky

a bramboráčky
- prodej domácích koláčků

- stánkový prodej – bižuterie

V neděli 2. října se koná
v 9.00 hod mše svatá v kostele

sv. Josefa a od 10.00 hod
 přátelské posezení v prostorách fary.

několik čísel, více se jich nedochovalo. Pro-
síme spoluobčany, kteří vlastní Místní zpra-
vodaje z této doby, o jejich zapůjčení. Místní 
zpravodaje můžete, proti potvrzení, předat 
p. Lucii Malé, asistence starosty, která vám 
zpravodaje po okopírování vrátí.
V otázce sběrného dvora probíhá v režii 
Stavebního úřadu Jeseník Územní řízení. Po 
jeho ukončení bude zpracována žádost o do-
taci a při kladném vyřízení se může pokra-
čovat na dalších krocích k realizaci celého 
záměru.
 Stavba „Revitalizace okolí před koste-
lem“ spěje do závěru a vše nasvědčuje tomu, 
že otevření se do konce října uskuteční. Jsou 
instalovány odpočivné lavičky, dětský areál 
s atrakcemi je oplocen, přemístěná socha 
ženy už udělala „vpravo bok“, aby se nedí-
vala do zdi, na novém místě je i Mariánský 
sloup a jsou namontovány světelné zdroje 
pro osvětlení i nasvícení kostela. Připraveny 
jsou plochy pro záhony a ozelenění, dokon-
čuje se napojení původních komunikací.
K výše uvedené akci má Obecní úřad a 
p. starosta osobně jednu žádost k naší odrost-
lejší mládeži. Nepoužívejte nově vybudova-
né chodníčky a kostelní schody pro jízdy na 
kole! Přeskakování obrubníků, narážení do 
laviček a podobné kousky jsou skutečně až 
na hranici vandalizmu. Mějte na paměti, že 
je to postaveno pro Vás i Vaše děti!
 A nyní upozornění pro řidiče a cyklis-
ty. Na obecních cestách je na více místech 
použita značka dopravního značení „ZÓNA 
30“. Podle platné vyhlášky na těchto komu-
nikacích platí na křižovatkách i na napojo-
vání bočních cest tzv. pravidlo pravé ruky, 
tedy přednost pro vozidla přijíždějící zprava. 
Tedy neplatí nějaká úvaha o vedlejší nebo 
hlavní cestě. Takže pozor na to, ať nemáte 
problémy!
Obecní úřad zvažuje, zda v souvislosti 
s úpravami před kostelem zde ponechat nebo 
upravit plakátovací sloup tak, aby nesloužil 
pro plakáty. Je to diskutabilní, protože obča-
né si na tuto malou dominantu zvykli, navíc 
je zakomponována do bloku obecních vývě-
sek a barevně tento kout oživuje. Sloup má 
i svou historii. Někdy v devadesátých letech 
m.s. se postavil ve spolupráci s Doprav-
ní policií pro instalaci skrytého radaru pro 
kontrolu dodržování rychlosti projíždějících 
vozidel. Nebyl ale používán.
 Ještě poznámka k záležitosti Krytého 
bazénu. Jak to tak vypadá, realizace jese-
nického WELLNES či AQUA centra, která 
vlastně současnou situaci vyhrotila, je stále 
na vážkách. Hlavně kvůli ještě nezajištěné-
mu fi nancování. Může se tedy stát, pokud 
okolní obce nepomohou našemu (či svému) 
starému bazénu s jeho provozem, že v regi-
onu nebude ani v dohledných letech bazén 
žádný, tedy nepočítáme – li lázeňský bazén.

Drobné prodeje (drůbeže, textilu apod.) 
již nebudou probíhat u obecního úřadu, ale 
na jiných místech (u Jednoty, u hotelu Zlatý 
Chlum). 

- red -

I n z e r á t 
VODNÍ HRÁTKY s BATOLÁTKY a PŘEDŠKOLÁČKY v lázních. 

Příspěvky zdr. pojišťoven nebo z fondu zaměstnavatele. 
Info: www.vodnihratky.webnode.cz; sona.bendova@seznam.cz, 608 816 248.

Narodili se: 
Kasprišinová Emma

23.07.2011
Jurčák Daniel  03.08.2011

Janoštíková Tereza  10.08.2011
Třaskalík Jakub  13.08.2011
Paděla Tadeáš  27.08.2011 

Opustili naše řady: 
Hondl Pavel  61 let

Beňová Alexandra  85 let
Marečková Jana  64 let   

V měsíci říjnu narozeniny oslaví: 
Čermáková Helena  95 let
Antálková Adéla  88 let
Dittrich Herbert  84 let
Prstková Božena  84 let

Oškerová Blažena  83 let
Sedláková Zdeňka  70 let

Pavlas Günter  70 let
Hofmann Rudolf  70 let
Bouchal Miroslav  65 let 
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Plošná inzerce a reklamy podnikatelů: 10,- Kč/cm2. Řádková inzerce občanů České Vsi zdarma. Uzávěrka vždy k 18. příslušného měsíce.

Grafi cká úprava, sazba a tisk: Grafotyp s.r.o. Šumperk

1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 12 13 14 15
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D ♣
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H ♣
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L ♣
M

N
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Tajenka: Občané … !
Pomůcky: BOAT, RATA, OAK, APO, RAUS, IRÁN, PIAVA, AO, MOLOCH 

Vodorovně:
A. MPZ Polska, předložka, prováděla kropení, pravá ruka (zkr.), MPZ Rumunska B. charakter (A=Á), ven (německy), nula, 
Pavlův druh, buk (anglicky) C. odvalení, nesoulad, potřeba pekaře D. 1. ČÁST TAJENKY  E. ročenka (zkr.), náš výrobce elektro 
spotřebičů, fi lipínská sopka, nejvyšší karty, podrž F. SPZ Třebíče, konec (německy), část úst, rámová pila, nebo G. Anna domácky 
(psáno odzadu), idea (zkráceně), nosovka, Organizace afrických států (zkr.), člun (anglicky) H. ženské jméno (22.3. zkr.), 2. ČÁST 
TAJENKY, možná  I. alkoholické (zkráceně), větná spojka, malá kůlna, první písmeno, muslimský stát (A=Á) J. text, materiál, 
letadlo (zastarale), nejinak K. služební pořadí (psáno odzadu), loupu ořechy (a = á), tíha L. citoslovce bolesti, 3. ČÁST TAJENKY, 
ukazovací zájmeno M. ženský zpěv.hlas, zemědělská míra, čin, Olga (domácky), krát (německy) N. italská řeka, velký podnos (psáno 
od zadu), provede osetí O. vybavení kostela (vnitřní), otlak na dlani, chycený 

Svisle: 
1. udělal otvor (vrtačkou), mořský pták, fi lipínská sopka 2. pořádek, město USA New …, nadšení, ubral tekutinu 3. ozvučený, obraz 
nahé postavy, chem.prvek zn. AT 4. dražený, fi lipínská sopka, od krve 5. zakalovat, malá díra (I=Í), doktor 6. burzovní panika, ano 
(německy), Eduard (domácky), SPZ Prahy, zvuk při bouřce 7. provést osetí, áry (slovensky), okresní výbor (zkr.), SPZ Ústí nad 
Orlicí, větné spojení 8. polepený, upsání, vada 9. druh střešní lepenky, opuchlina, boxerský výraz, SPZ Kolína, strop (nářečně) 10. 
zmrzlá voda, polit.ekonomie (zkr.), svatební květina, citoslovce podání, kopnul 11. atmosféra (zkráceně), obyvatel Asie, symbol 
krutosti 12. dát za peníze, nespí, soubory map 13. druh obalu, kozí pach, část košile 14. klepetáč, Irena (domácky), typ staré stíhačky 
(SSSR), tajnosti 15. jsoucí ihned, závary do polévek, textilní plodina 

Řešení dnešní křížovky doručte na OÚ do 19.10.2011
Vylosovaný luštitel (jméno v příštím čísle) obdrží obnos 200,- Kč na OÚ v České Vsi, kanceláři č.1.
Tajenka z čísla 7-8/2011: Rok 2011 počítá s úpravou okolí kostela!
Vylosována byla: Lenka Budinová


